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جزئیات قتل مدیر شرکت سیمرغ 
و نامادری از سوی مرد خشمگین

ث
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نماینده مجلس:  مدیرعامل شرکت توسعه نیشکر و صنایع جانبی:

کارخانه نیشکر هفت تپه 
برای تولید شکر آماده سازی شد
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حین بازرسی منزل متهم نباید برای 
خانواده او دلهره ایجاد شود
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همراه با تحلیل خبر

وزارت راه: 

هرکس بسازد می تواند وام 
نهضت مسکن بگیرد
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مدیرکل امور مالیاتی فارس خبر داد؛

واریز هفت هزار و 624 میلیارد 
ریال به حساب شهرداری ها 
و دهیاری ها از محل مالیات 

بر ارزش افزوده
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در پی توقف انتشار »ایران سپید«

نابینایان 
تنها روزنامه کاغذی شان 

را می خواهند!

در دستورکار مدیریت ارشد استان فارس قرار خواهد گرفت؛

تأمین زمین های با کاربری مذهبی، خیریه 
برای ساخت مساجد وهیئات توسط خیرین

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس: 

 جامعه تحمل واقعی شدن قیمت بنزین را ندارد 
مسابقه ساختمان سازی دستگاههای دولتی پدر بودجه را درآورده است 

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به بحث واقعی 
شدن قیمت بنزین گفت: واقعیتی که در حال حاضر وجود دارد این است 
که افرادی که ماشین دارند از یارانه بنزین استفاده می کنند اما آنهایی که 
ماشین ندارند از این یارانه استفاده نمی کنند و دولت باید تدبیری بیندیشد 

در مورد کسانی که خودرو ندارند و از یارانه بنزین استفاده نمی کنند.
غنی نظری در گفت و گو با عصر ایران با بیان این مطلب افزود: در حال 
حاضر به هر فردی که ماشین دارد شصت لیتر بنزین می دهند که بهتر 
است به هر فرد چه خودرو داشته باشد و چه نداشته باشد این شصت لیتر 
را بدهند و این به عدالت نزدیک تر است؛ اما اینکه بخواهیم قیمت بنزین 
را به قیمت فوب خلیج فارس حساب کنیم اشتباه است، مگر ما حقوق 
کارگران و کارمندان را به دلار حساب می کنیم که می خواهیم بنزین را 

به قیمت فوب حساب کنیم.
وی ادامه داد: وضعیت امروز جامعه به گونه ای نیست که قیمت بنزین 
واقعی محاسبه شود در حال حاضر سه هزار تومان هم برای مردم زیاد 
است، ما با دلار حقوق نمی گیریم که بنزین را هم دلاری محاسبه کنیم 
در این شرایط ما تولیدکننده و صادرکننده بنزین و گاز هستیم و مردم 
باید از رفاه نسبی برخوردار باشند و بهتر است به جای افزایش قیمت 
بنزین، برای کسانی که مصرف بیشتری دارند جریمه در نظر بگیریم و 

به سمت بهینه سازی مصرف سوخت برویم.
نماینده مردم خلخال در مجلس تأکید کرد: مردم الان در فشار اقتصادی 
شدید هستند و اینکه بخواهیم هر جا کم آوردیم از جیب مردم برداریم 
بر  زیادی  تأثیر  نیز   ۴۲۰۰ ارز  حذف  حاضر  حال  در  نیست.  درست 
افزایش قیمت کالاها خواهد داشت 5 یا 9 کالا ارزشان حذف می شود، 

اما تأثیر آن بروی قیمت ۲۰۰ کالاست.
بودجه ای  نه  باشد  مردم  برای حل مشکلات  باید  ما  بودجه  وی گفت: 

برای حل مشکلات دولت. دولت برای اینکه مشکلات خودش را حل 
برای روستایی که در فلان  باید بودجه  کند بودجه می دهد در حالیکه 
روستا زندگی می کند هم باشد. 961 هزار میلیارد تومان هزینه های جاری 
دولت است ما به عنوان فروشنده مواد غذایی مالیات می دهیم که دولت 

هزینه های جاری اش را تأمین کند.
وی تصریح کرد: دولت باید خودش را کوچک کند لزومی ندارد در 
دنبال  به  کماکان  ما  است  الکترونیک  دولت  بحث  که  شرایطی  این 
پدر  دولتی  دستگاه های  ساختمان سازی  مسابقه  باشیم؛  ساختمان سازی 
بودجه را در آورده است. بالاترین مرجع رسیدگی و نظارت بر بودجه 
ساختمان های  شبیه  بیشتر  سازمان  این  ساختمان  است  محاسبات  دیوان 

خرید نقلی است همه اینها به ضرر کشور است.
بخش  در  دولت  درآمدی  منابع  پیش بینی  به  اشاره  با  همچنین  نظری 
مالیات ها گفت: در حال حاضر ما نزدیک ۱۵۰ هزار میلیارد تومان فرار 
مالیاتی داریم به جای اینکه مالیات ها را بالا ببریم باید پایه های مالیاتی 

جدید تعیین کنیم؛ مثل مالیات عایدی بر سرمایه و درآمدهای اتفاقی.
حقوق  از  سریع  می شود  مالیات  از  صحبت  وقت  هر  افزود:  وی 
حقوق بگیران ثابت برمی داریم در حالیکه باید به دنبال ۱۵۰ هزار میلیارد 
تومان فرار مالیاتی باشیم با ایجاد مشوق یا ایجاد جریمه های جدید باید 
پول های  که  آن هایی  بگیریم؛  مالیات  نمی دهند  مالیات  که  آنهایی  از 
اینکه  نه  بگیریم  مالیات  اینها  از  باید  ما  نمی دهند  مالیات  دارند  زیادی 

مالیات را زیاد کنیم.
درآمد  بیشترین  معتقدیم  ما  کرد:  بیان  اقتصادی  کمیسیون  عضو  این 
دولت باید از منابع مالیاتی باشد اما نه اینکه این مالیات از جیب طبقات 
ضعیف اخذ شود؛ در واقع باید افرادی که درآمد بیشتری دارند مالیات 

بیشتری بدهند.
نماینده خلخال در مجلس خاطرنشان کرد: متأسفانه لایحه بودجه ۱۴۰۱ 
قوی نیست در همین لایحه ۳۱۰ هزار میلیارد تومان کسری بودجه داریم، 
برخی از جزییات لایحه گنگ است؛ خیلی از مسائل غیر بودجه ای در 
لایحه آمده است، بر فرض مثال در تبصره ۲۰ افزایش سن بازنشستگی 
پیش بینی شده است یا محاسبه سه سال آخر که این اصلًا بحث بودجه ای 
صندوق های  به  بخواهیم  اینکه  دارد.  جدید  قانون  به  نیاز  و  نیست 
بازنشستگی تنبل خوش خدمتی کنیم درست نیست؛ این ها هزاران میلیارد 

تومان پول دارند اما نمی توانند مدیریت کنند.
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عضو کمیسیون اقتصادی مجلس: 

بودجه سال آینده، 
۳۱۰هزار میلیارد تومان 

کسری دارد 
 جامعه تحمل واقعی شدن قیمت بنزین را ندارد 

مسابقه ساختمان سازی دستگاه های دولتی پدر بودجه 
را درآورده است
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هم افزایی مدیریت شهری و دستگاه 
قضایی برای مهار ساخت و سازهای 

غیرمجاز و حاشیه نشینی

عمویی عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی: 

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی 
در توییتی نوشت: برای ایران خط قرمزها، مهمتر از ضرب الاجل ها است.
در  مذاکرات  دور جدید  آستانه  در  عموئی  ابوالفضل  ایرنا،  به گزارش 
حساب کاربری خود در توییتر نوشت: برای ایران خط قرمزها، مهمتر 

از ضرب الاجل ها است.  
تضمین  افزود:  مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
منافع اقتصادی مردم ایران و عادی سازی تجارت خارجی خطوط قرمز 

انکارناپذیر ایران در مذاکرات وین است.  
امروز در وین  نمایندگان ۱+۴ در حالی  ایرانی و  مذاکرات هیئت های 
امور  به گفته سعید خطیب زاده سخنگوی وزارت  آغاز شده است که 
موضوعات  وارد  و  کرده  عبور  شکلی  موضوعات  از  طرفین  خارجه، 

محتوایی شده اند.
کنفرانس  پنجمین  حاشیه  در  خارجه  امور  وزیر  امیرعبداللهیان  حسین 

این وزارتخانه در جمع  مطالعات  ایران در مرکز  تاریخ روابط خارجی 
میز  روی  قابل قبولی  و  مشترک  سند  امروز  که  گفت  خبرنگاران 
کنار  را   ۲۰۲۱ ژوئن  سند  دیگر  یعنی  داریم  وین  در  مذاکره کنندگان 
گذاشتیم به سند جدید و مشترکی رسیدیم و از امروز مذاکرات ما حول 

آن سند مشترک شروع می شود.

یا ۲۰ سال پیش هم سیب زمینی هایی  محیط زیست مجلس گفت: ۱۵ 
این  صادرات  مسئله  تنها  خورد.  برگشت  فرستادیم،  آذربایجان  به  که 
محصولات نیست. بحث اصلی مردم خودمان هستند که باید این کالاها را 

مصرف کنند. ما باید دلمان برای خودمان بسوزد.
محصولات کشاورزی ما در آینده نزدیک باز هم برگشت خواهد خورد

نماینده مردم جیرفت در مجلس از سخت گیری های جدید وزارت جهاد 
کشاورزی در مورد تولید استاندار محصولات خبر داد و گفت: وزارت 
جهاد این روزها تولیدکنندگان را مجبور کرده که در استفاده از سموم و 
کودهای شیمیایی نهایت دقت را داشته باشند و علاوه بر صدور گواهی 
باید  عین حال  در  باشند.  داشته  قرنطینه هم  بهداشت و سلامت، گواهی 
صادقانه بگویم که ماجرای برگشت خوردن کالاهای ما قطعاً در امسال 
امروز  پیازی که  و  مثلًا سیب زمینی  شد؛ چرا که  تکرار خواهد  هم  باز 
برگشت خورده است، در تابستان تولید شده و استاندارهای لازم را ندارد.

سؤال از وزیر جهاد کشاورزی منوط به برگشت خوردن محصولات در 
سال آینده است

کشاورزی  جهاد  وزارت  جدید  دقت  و  نظارت  به  اشاره  ضمن  اعظمی 
سؤال  جهاد  وزیر  از  شود،  تکرار  اتفاق  این  آینده  سال  در  اگر  گفت: 
بهداشت،  وزارت  همچنین  کرد.  خواهیم  بررسی  دقت  به  را  موضوع  و 
درمان و آموزش پزشکی هم طبق قانون وظیفه دارد که بر سلامت مواد 
غذایی پس از تولید نظارت کند. ممکن است در مواردی که محصولی 
ناسالم تشخیص داده شود، معدوم هم بشود. ما این اتفاقات را به فال نیک 

می گیریم چرا که مجبور شده ایم محصولات سالم تری تولید کنیم.
فقط کالاهای ایران نیست که برگشت می خورد

این عضو هیئت رئیسه کمیسیون کشاورزی مجلس از برگشت خوردن 
کالاهای چند کشور دیگر خبر داد و گفت: این محدودیت ها و برگشت 
خوردن ها فقط محدود به کشور ما نیست. به عنوان مثال اتحادیه اوراسیا 
ممنوع  هم  را  ترکیه  و  آذربایجان  مثل  کشور  پنج  چهار  از  محصولاتی 
استانداردهای  جدید  سال  در  چین  که  بگویم  باید  همچنین  است.  کرده 
واردات محصول به کشورش را افزایش خواهد داد و سخت گیری ها را 
چند برابر خواهد کرد. اگر فکری برای این موضوع نکنیم، کشاورزی ما 
با بحران شدیدی مواجه خواهیم شد. ممکن است کشاورزان ما ورشکست 
شوند. این موضوع باید با شیبی ملایم حل شود تا به تولیدکنندگان آسیب 

نرسد.

بدون شک بعضی محصولات مصرفی مردم سلامت کافی را نداشته است
وی در مورد میزان سلامتی یا استاندارد بودن محصولاتی مصرفی مردم 
اظهار کرد: بدون شک بعضی محصولات استاندارد کافی نداشته و سالم 
نبوده است، اما نمی توانیم این موضوع را به همه محصولات تعمیم دهیم؛ 
به عنوان مثال بعضی از محصولات ما مثل خرما و انجیر کاملًا ارگانیک 
هستند چرا که نه کودی می خورند و نه سمی روی آن ها پاشیده می شود، 
اما باید قبول کرد که کشمش ما دچار این بحران بوده است. با توجه به 
این موارد باید استانداردهای بین المللی را افزایش دهیم تا سلامت مردم 

را تأمین کنیم.
اعظمی همچنین با اشاره به بحران آب در کشور گفت: با توجه به بحران 
آب اصلًا تولید این کالاها با این میزان استفاده از سموم و کود شیمیایی 
به  و  نیست  اقتصادی  به هیچ وجه  محصول  و  آب  هدررفت  درنهایت  و 

کشور آسیب می زند.
وی در پاسخ به این پرسش که در مورد سیب زمینی دقیقاً چه اتفاقی افتاده 
است، اظهار کرد: سمومی که کشاورزان استفاده کردند ممکن است برای 
سیب زمینی نباشد بلکه برای محصول گلخانه ای باشد. ما نیازمند ترویج و 
آموزش وزارت جهاد کشاورزی هستیم. کشاورزان دوره کارنس )مدت 
زمانی استاندارد از روز سم پاشی تا برداشت محصول که باید طی شود( را 

هم رعایت نکردند.
سیب زمینی  محموله های  بازگشت  بر  مبنی  اخباری  پیش  چندی 
از  استفاده  دلیل  به  روسیه  نیز  آن  از  پس  شد.  منتشر  ازبکستان  از 
از  بعد  کرد.  ممنوع  کشورش  به  ایران  از  را  فلفل  واردات  سم  چندین 
از  ایران  کیوی  محموله های  خوردن  برگشت  بر  مبنی  اخباری  نیز  آن 
گفته  هم  اخیراً  شد.  منتشر  کشاورزی  سموم  مانده  باقی  دلیل  به  هند 
کرده  ممنوع  را  ایران  سیب زمینی  واردات  هم  ترکمنستان  که   می شود 

است.

کمیسیون  رئیسه  هیئت  عضو  یک  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
کشاورزی  محصولات  بعضی  شک  بدون  نوشت:  مجلس  کشاورزی 
ماجرای  این  و  نیست  سالم  و  نداشته  کافی  استاندارد  مردم  مصرفی 
برگشت خوردن محصولات کشاورزی ایران در آینده نزدیک باز هم 

تکرار خواهد شد.
ذبیح الله اعظمی در مورد سیب زمینی های برگشت خورده از ترکمنستان 
گفت: متأسفانه تولیدکنندگان عمده ما، اصول و اسلکه حرفه ای کاری 

آن ها  از  حال  به  تا  نهادی  یا  سازمان  که  چرا  نمی کنند  رعایت  را 
نخواستند که این اصول را رعایت کنند؛ به عبارت دیگر فشاری از سوی 
وزارت جهاد کشاورزی یا وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
دلخواهشان  میزان  به  تولیدکنندگان  بنابراین،  است؛  نبوده  آن ها  روی 
کود دادند. گویا سیب زمینی های برگشت خورده از ترکمنستان نیترات 

زیادی دارد.
و  طبیعی  منابع  آب،  کشاورزی،  کمیسیون  رئیسه  هیئت  عضو  این 

نماینده مجلس: 


